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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:1440 Strömmingsfisket i Östersjön

Under våren har kritik riktats mot det storskaliga industrifisket efter 
sill/strömming i Östersjön, särskilt i Stockholms skärgård och norrut. Kritiken 
kommer från kustfiskare, länsstyrelse och miljöorganisationer. Ett konkret 
förslag som förts fram är att flytta ut trålgränsen från fyra till tolv sjömil. Men 
såvitt jag förstår kan en sådan begränsning få effekt först om samtliga 
Östersjöstater skulle acceptera och respektera en sådan överenskommelse. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson: 

 

Är statsrådet beredd att inom ramen för Baltfishsamarbetet driva frågan att 
Sverige ska träffa en överenskommelse om ett förbud för allt industriellt 
trålfiske efter sill och skarpsill inom tolv sjömil från den svenska 
Östersjökusten?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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